



ALPE D'HUEZ

HÔTEL GRANDES ROUSSES

HOTEL

L'Hôtel Grandes Rousses 4* propose le plus bel emplacement de la station, au centre du village, avec un accès direct aux remontées mécaniques et un véritable retour skis aux pieds. Tout au long de son histoire, cet hôtel familial a fait preuve d'avant-gardisme, offrant à sa clientèle des prestations uniques. Avec ses 54 chambres aux teintes cuivrées et au design contemporain, vous savourerez un authentique art de vivre à la montagne.

The 4-star Hotel Grandes Rousses offers the most beautiful location at the resort, in the village centre, with direct access to the ski lifts and a real ski-in/ski-out access. Throughout its history, this family-run hotel has always been avant-garde, offering its guests unique services. With its 54 copper-hued rooms and contemporary design, you will savour an authentic lifestyle in the mountains.



SPA

Labellisé Spa-A, le Spa des Alpes offre 350 m² de bien-être aux couleurs minérales et chaudes : bassin sensoriel, douche à expérience, hammam, sauna, 6 salles de soins dont une duo, baignoires de cuivre, tisanderie... Un voyage sensoriel inédit, une nouvelle approche des soins pour un véritable hommage aux bienfaits des minéraux et plantes qu'offre la montagne, avec les rituels exclusifs d'Alpinothérapie® associés à la ligne cosmétique Gemology.

Labelled Spa-A, the Spa des Alpes offers 350 m² of well-being in warm, mineral colours: a sensory pool, an experience shower, a steam room, a sauna, 6 treatment rooms, including one for couples, copper bathtubs and a tea room... This is an unpublished sensory journey, a new approach to body care for a real tribute to the benefits of the minerals and plants offered by the mountains, with the exclusive rituals of Alpinothérapie® combined with the Gemology cosmetic line.

GÉMOLOGY




HÔTEL GRANDES ROUSSES 4*

425 route du Signal
38750 - Alpe d'Huez
France

OUVERTURE - OPENING

HIVER : DU 30 NOVEMBRE 2018 AU 21 AVRIL 2019
ÉTÉ : DU 1ER JUIN AU 15 SEPTEMBRE 2019
WINTER: FROM NOVEMBER 30TH, 2018 TO APRIL, 21TH, 2019
SUMMER: FROM JUNE 1ST TO SEPTEMBER 15TH, 2019

 hotelgrandesrousses.com

 T. +33 (0)4 76 80 33 11